
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 13.04.2021 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Kosztów utrzymania, finansowania i stanu technicznego  inwestycji o nazwie Przebudowa/
Rozbudowa stadionu miejskiego w Karpaczu.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu w 2019 r. do użytku oddano stadion miejski w Karpaczu, inwestycja finan-
sowana była częściowo z zaciągniętego na ten cel kredytu, koszty utrzymania stadionu po-
noszone są z budżetu miasta. 

PYTANIA :
 
1. Jakie były koszty utrzymania stadionu ( wszystkie koszty ) w miesiącach listopad, grudzień 2020
r. i styczeń, luty, marzec 2021 r. ?

2. Jaką wysokość raty kredytu wraz z odsetkami  spłaciła Gmina Karpacz za inwestycję w roku
2020 i ile wyniesie rata kredytu wraz z odsetkami w 2021 r. ?

3. Kiedy zostanie wyremontowana spękana betonowa (niebieska) ścieżka dookoła stadionu ?

4.  Kiedy  zostanie  prawidłowo zamontowane chwiejące  się   ogrodzenie  stadionu  od strony  ul.
Kościelnej i zabudowań posesji Nad Łomnicą 3, 5a wzdłuż stadionu aż do ul. Kościelnej ?

5. Jaki jest stan techniczny stadionu po sezonie zimowym ?

6. Ile kosztowało odśnieżanie bieżni przez MZGK Sp. z o.o. w Karpaczu w roku 2021 r.( ile razy
była wykonywana usługa i jaki był koszt każdej z wykonanych usług) ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................



 


